
Förvaltningsberättelse för 2021 avseende Järavallsvägens 

Samfällighetsförening 

 

Styrelse:  

Ordförande: Joakim Skyllermark/61 & Tommie Kronholm/74 

Kassör: Sven Gunnarsson/60 

Sekreterare: Mats Jönsson/49 

Ledamöter: Jens Sandringer/64, Martin Nordvall/80 

Suppleanter: Christina Paulsen/66, Sofie Fischer/90, Ulf Lepik/65 

Revisorer: Sabina Svensson-Röme/75, Marcus Idorn/73, suppleant Ola Olsson/78 

Valberedning: Henrik Jönsson/76, Joakim Skyllermark/61 

 

Styrelsen har haft 6 protokollförda styrelsemöten under året där protokollen läggs ut på 

hemsidan efter varje styrelsemöte. Under året har Tommie kronholm och Sofie Fischer 

flyttat och ersatts av Joakim Skyllermark och Christina Paulsen. Föreningsstämman avseende 

2020 ställdes in på grund av Covid-pandemin. 

 

Gemensamma ytor: 

På grund av pandemin har en torgdag har genomförts under året med arbete, förtäring och 

god uppslutning. 

Året har mycket präglats av nedstängningen på grund av pandemin och inga stora åtgärder 

har utförst under året. 

Under året har arbetet med att få till en lösning för laddning av elbilar. Vi följer noga 

samfälligheterna på Holländarehusvägen och Trollsjövägen som också arbetat med lösningar 

för laddning av elbilar. 

 

Ekonomi:  Har under året varit oförandrad på 3 000kr. Avgiften måste eventuellt höjas den 

närmsta tiden på grund av reparation av markbeläggningen som måste utföras. Garagetaken 

måsten även läggas om inom en snar framtid.  

 

Bjärred 2022-03-02 

Joakim Skyllermark 


